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الشروط  والأحكام
Terms & Conditions


	· These Terms and Conditions apply to the QIC “123 Campaign” (Offer)
· The promoter is Qatar Insurance Company Q.P.S.C. (Promoter) P.O.Box 666, Tamin Street, West Bay, Doha, Qatar.
· The offer commences at 12 AM on 20 March 2023 and ends at 12 AM on 30 April 2023 Doha time (GMT+3)
· The offer consists of providing 3 months of the annual comprehensive car insurance for free.
· The offer applies to cars that are insured for the first time with the promoter.
· The offer is applicable only on comprehensive car insurance policies worth QAR 1400 or more.
· The offer does not apply to TPL insurance.
· The offer is only available to buyers who purchase Eligible Product online, through one of QIC branches or via QIC call center.
· The offer cannot be combined with other offers or promotions.
	· تطبق هذه الشروط والأحكام على "حملة 123" (العرض) من شركة قطر للتأمين.
· الجهة المنظمة للعرض هي شركة قطر للتأمين ش.م.ع.ق - ص.ب 666 – منطقة الخليج الغربي، الدوحة، قطر.
· يبدأ سريان العرض على الساعة 12 صباحًا يوم 20 مارس 2023 وينتهي على الساعة 12 صباحًا يوم 30 أبريل 2023 بتوقيت الدوحة (GMT + 3)
· يتلخص العرض في منح 3 أشهر بالمجان من التأمين الشامل السنوي على السيارة.
· ينطبق العرض على السيارات التي يتم تأمينها للمرة الأولى مع شركة قطر للتأمين.
· يسري العرض فقط عند شراء وثيقة تأمين شامل بقيمة 1400 ريال قطري أو أكثر.
· لا ينطبق العرض على التأمين ضد الغير.
· يسري العرض فقط عند شراء المنتج المشمول بالعرض عبر الإنترنت، أو من خلال الفروع، أو مركز الاتصال الخاص بشركة قطر للتأمين.
· لا يمكن الاستفادة من العرض مع عروض ترويجية أخرى.
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